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Salutació

Amb la col·laboració de:

Sumari
Acció de Govern

Grups municipals
Anglès es Mou

Entitats
Gent d’Anglès

Campanya Botiguers

Telèfons d’interés

Ajuntament 972 42 00 58
Policía Municipal 616 90 90 50

CAP Anglès 972 42 14 98
Centre de Dia 972 42 11 08

Assistent social 972 42 12 45
Biblioteca 972 42 37 20

Jutjat de Pau 620 06 30 91
Col. Pompeu Fabra 972 42 33 62

Llar d’infants 972 42 36 14
FEDAC Anglès 972 42 12 06

I.E.S. R. Campalans 972 42 12 07
Piscina i Pavelló 972 42 43 20

Parròquia St. Miquel 972 42 02 53
Correus 972 42 22 21

Llar de jubilats 972 42 45 99

Crèdits
Disseny i edició:

Ajuntament d’Anglès
Maquetació:

Ajuntament d’Anglès
Portada:

Albert Roura
Dipòsit Legal:

GI-236-1996

Benvolguts anglesencs i anglesenques,

Sempre és mal moment per apujar impostos. És una decisió difícil de 
prendre. Impopular i terreny adobat a demagògies i reduccionismes 
populistes. El discurs del “ara no toca” és fàcil, llaminer i gratuït; esperable 
en alguns casos però, a parer meu, irresponsable si qui el fa, quan ha estat 
en posicions de responsabilitat, ha incrementat les taxes de manera molt 
més dràstica que l’actual, en un context econònic, per a les famílies i les 
empreses, iguals o més durs que l’actual. 

A finals de setembre, quan vam començar a treballar les Ordenances Fiscals 
pel 2023, des de l’Àrea d’Hisenda i des dels Serveis Econòmics Municipals 
ja ens van alertar que caldria afrontar un any difícil: per la tipologia dels 
ingressos i la naturalesa de les despeses, a Anglès el marge de maniobra 
per afrontar l’actual augment de la despesa corrent és ben limitat i passa o 
bé per una retallada dràstica en serveis i manteniments (i tornar a l’Anglès 
agònic d’anys enrere) o bé per provocar un increment dels ingressos, a 
través d’una pujada moderada dels impostos, acompanyat d’una política de 
contenció dels pressupostos per àrees i a una colla d’accions contundents 
per la reducció de la despesa energètica.

Vam escollir no tornar enrere i retallar els nivells de serveis, manteniments 
i millores que hem anat implementant en els darrers anys. Creiem que hem  
pres la decisió adequada per l’interès general i en les pàgines interiors 
d’aquest butlletí hi trobareu explicades les raons, els números i les reflexions 
al voltant d’aquests pressupostos amb la màxima transparència i rigor. 

Seguint amb temes que generen debat, el primer de febrer la nova empresa 
adjudicatària de la recollida de residus i la neteja viària ja començarà a 
operar. Això no significa, ni de bon tros, que es comenci el Porta a Porta. 
Hi haurà primer tota una sèrie de reunions informatives per zones on 
intentarem resoldre tots els dubtes que hi puguin haver abans de començar 
amb la recollida selectiva. Som conscients que aquest canvi genera 
incertesa, neguits i temors en una part de la població. Per part nostra no 
escatimarem esforços en escoltar les demandes i donar-hi resposta. 

En l’àmbit institucional, explicar-vos que a finals del mes de novembre vam 
convocar la Junta Local de Seguretat d’Anglès amb la presència del Director 
dels Serveis Territorials d’Interior de Girona i dels màxims comandaments 
dels cossos i forces de seguretat de la província per avaluar els diferents 
indicadors i coordinar accions conjuntes. També hem tingut la visita del 
director dels Serveis Territorials de Cultura, amb qui vam compartir una 
matí de ruta turística per descobrir tots els racons d’Anglès i per valorar 
quan, com i on el seu departament ens pot donar un cop de mà. 

Arribem al final d’aquest 2022 que vam començar amb moltes ganes i 
projectes però que ens ha sorprès amb l’esclat d’una guerra a Europa, una 
crisi energètica mundial i una manca de subministrament de materials, que 
ha deixat totes les previsions que us explicava fa un any en paper mullat. 
Vist l’èxit, en aquest butlletí de final d’any em limitaré a desitjar-vos a tots, 
en nom meu i de tot l’Equip de Govern, unes molt bones festes i un 2023 
carregat de salut, amistat i companyia. Som-hi !!

Jordi Pibernat i Casas, Alcalde d’Anglès
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LA BARCA DE LLIBANT

45 anys després de l’última vegada que en Pitu 
va creuar el Ter amb barca, Anglès recupera la 
memòria històrica de l’antic pas de barca de 
llibant per creuar el riu. La construcció d’aquest 
model, molt semblant als anteriors, ha anat a 
càrrec de l’Associació d’Amics de la Vela Llatina 
de Calella de Palafrugell qui n’ha elaborat el 
projecte executiu de construcció.

Aquesta barca formarà part de l’espai expositiu 
de La Burés i es podrà utilitzar al riu en futures 
jornades educatives i festives.

Aquest element patrimonial i etnològic, va 
caracteritzar el paisatge fluvial de les comarques 
gironines durant molts anys. Aquestes barques 
són testimoni de l’extraordinària activitat 
humana que es desplegava a l’entorn del 
riu, i alhora també ens permeten entendre la 
singularitat ecològica del Ter. 

L’objectiu és doncs donar a conèixer al públic 
més ampli possible aquest element tant 
emblemàtic vinculat al Ter i l’ofici de barquer. La 
recuperació de la barca ha estat inclosa dins del 
programa PECT “Girona, Patrimoni Actiu”.

AGRAÏMENT INSTITUCIONAL

El passat 12 d’octubre i dins dels actes de 
la Festa del Remei vàrem fer la presentació 
i flotació de la Remei una rèplica d’una de les 
barques de llibant que s’utilitzaven, a principis 
de segle, per creuar el Ter. Uns dies després la 
Regidora de l’Ajuntament d’Anglès Neus Ros i el 
regidor Esteve Trias van fer una visita a la gent 
del Restaurant La Barca van fer entrega d’un 
petit record d’aquell dia a en Pitu.

En Pitu, a part de ser l’últim barquer, ha 
participat activament en el disseny de la 
barca, aportant imatges i records de les 
embarcacions originals per documentar aquest 
projecte que formarà part de l’espai expositiu 
de La Burés per recordar els orígens, lligats a la 
fàbrica, del pas de la barca. 

Un cop més, gràcies per tot Pitu!
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ARRIBA EL PORTA A PORTA A ANGLÈS

El nostre municipi s’està preparant per a fer un canvi 
molt important en el model de recollida de residus 
per tal de complir amb els valors de recollida selectiva 
imposats per Europa i per l’Agència de Residus de 
Catalunya (ARC). 

En aquest sentit, el dia 1 de febrer del 2023 
comença una nova empresa de gestió de residus, la 
UTE PAP ANGLÈS que la conformen Servitransfer S.L. 
i FCC Medio Ambiente S.A.U. i que ens acompanyarà 
en aquest canvi de model, passant de la recollida que 
tenim actualment en contenidors, al sistema Porta a 
Porta (PAP). 

Paral·lelament, la mateixa UTE, assumirà el servei de 
neteja viària de tot el municipi.

Durant el mes de febrer, des del Consistori i amb la 
col·laboració de la UTE PAP ANGLÈS, s’iniciarà una 
campanya informativa on s’organitzaran diverses 
reunions informatives amb tots els veïns. 

En aquestes reunions es lliurarà als assistents 
material (díptic informatiu, calendari de recollida, 
cubells etc.), i s’explicarà el nou model de recollida, 
els motius del canvi, els avantatges, quins residus 
van a cada fracció i es resoldran totes les preguntes i 
dubtes que el veïnat pugui tenir.

La implantació del PAP al nostre municipi s’iniciarà 
després d’aquestes reunions i es deixarà un període 
de temps per tal que tothom s’habituï al nou sistema 
de recollida.

El funcionament del nou sistema serà el següent: 
cada dia es podrà entregar, amb un cubell homologat, 
una o dues fraccions de residus, seguint un calendari 
calendari establert que s’està acabant de dissenyar  
conjuntament i del que ben aviat us en farem 
coneixedors.

A partir de l’any vinent us anirem informant de totes 
les novetats que es vagin succeint fins a al seva 
implantació. 

Gràcies a tots, el PAP serà una realitat !!!

COM S’HAN D’ENTREGAR LES DIFERENTS
FRACCIONS

MATERIAL PER TREURE ELS RESIDUS AL 
CARRER

Cubell de 40 litres pel rebuig

Cubell de 25 litres per l’orgànic

Bosses compostables
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QUINS RESIDUS S’INCLOUEN A CADA FRACCIÓ:
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PRESSUPOST 2023 - CONTEXT ECONÒMIC

INCREMENT DE PREUS: COM AFECTA A LES DESPESES

Més cost Personal
Més cost Materials

Més cost Despeses Corrents
Més cost Convenis / Transferències

Més cost Inversions

*IPC, engloba: Els increments de preus 
d’energia i combustibles, els increments de 
tipus d’interès i es retroalimenta a sí mateix.

INCREMENT IPC*

Cost enllumenat públic dels carrers

Cost climatització i enllumenat edificis públics

INCREMENT PREU ENERGIA

Més cost d’interessos bancaris

Més cost renting vehicle Policia

Més cost rentings fotocopiadores

INCREMENT EURIBOR

Més cost per escalfar edificis públics

Més cost manteniment piscina

Més cost vehicles Policia i Brigada

INCREMENT PREU COMBUSTIBLES

Estimacions IPC 2024 est.2023 est.2021 2022 est.

6,5 8,5 3,8 2,2
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PRESSUPOST 2023 - ORDENANCES FISCALS

MODIFICACIONS MÉS RELLEVANTS

La necessitat de millorar la nostra actuació en 
relació amb el medi ambient implica haver de passar 
a la recollida porta a porta, cosa que comporta un 
increment de cost de més del 20%.

Tot i aquest augment, per l’any vinent s’aplica només 
un increment del 7% a les taxes actuals. Per la 
resta estimem que l’augment de reciclatge per part 
dels ciutadans ho contrarrestarà, amb l’increment 
d’ingressos que això suposa.

Amb el model actual de deixalles l’estimació 
d’increment d’impostos pels propers 2 anys és de 
més del 30% de la taxa actual.

S’incrementen un 7% els tipus de gravamen, 
quedant:

IBI rústega: 0,900%
IBI urbana: 0,983%
IBI caract. especials:  1,092%

Es redueix al 30% la bonificació (punt 4 
article 9è) per desenvolupament d’activitats 
econòmiques d’especial interès.

S’amplia la base a partir de la qual hi ha 
bonificació per a famílies nombroses en l’IBI 
al 60% del salari mínim interprofessional 
(punt 5.C article 9è)

Es limita al 95% el percentatge de bonificació 
màxim per diferents bonificacions 
acumulades (punt 8 article 9è).

Volem fer notar que en l’acumulat dels 
darrers 8 anys, l’increment de l’IPC està 
encara molt per sobre de l’increment 
d’aquest impost.

BÉNS IMMOBLES SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS

UTILITZACIÓ INSTAL·LACIONS

S’incrementen un 10% les taxes que impliquen 
serveis intensius en energia i personal. 

Bàsicament les relacionades amb la utilització de la 
piscina i els cursets, pavelló, polivalent i futbol.

OCUPACIÓ DE VIA PÚBLICA

Es modifica en el punt 2.1 de l’article 6è: No 
s’inclourà l’ocupació per motiu de des/càrrega 
de llenya, gasoil, mobles i similars que tingui una 
durada inferior als 30 minuts. 

En cas de tenir una durada superiors’aplicarà 
aquesta tarifa..
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OBJECTIUS

SERVIR A LES PERSONES

Augmentant més d’un 21% la partida de Joventut 
i incrementant més d’un 5 % les partides de 
serveis socials

L’aportació a la Seguretat Ciutadana augmenta 
per damunt del 13%

Es consoliden les partides dedicades a la 
Formació i Ensenyament

DINAMITZAR EL NOSTRE POBLE:

Continua l’aposta per la Promoció Econòmica

Es completarà el projecte de Museització del 
Vapor de la Burés amb finançament Europeu 
per continuar desenvolupant el nostre potencial 
Cultural i Industrial 

Es consolidaran amb força les Fires i Festes

MANTENIR I MILLORAR  EDIFICIS I 
INFRAESTRUCTURES

Es projecta la renovació d’una de les principals 
artèries d’abastament d’aigua

Amb les partides d’inversió i Next Generation 
2022 es millorarà energèticament l’Escola 
Pompeu Fabra i la resta d’edificis municipals

Rehabilitant i millorant els edificis de Antiga Creu 
Roja i Antiga Estació.

MEDI AMBIENT:

Projectant instal·lacions de plaques 
fotovoltaiques a la zona Esportiva i a la Escola

Instal·lant un punt de recàrrega de vehicles 
elèctrics

PUNT DE PARTIDA

CRITERIS EMPRATS:

Prudència en els ingressos

Consideració exhaustiva de les despeses

Contingència en el pressupost fruit de la política 
de l’equip de Govern 

Inversions que cerquen l’estalvi futur

EINES DESENVOLUPADES COM A PUNT 
DE PARTIDA:

Plans directors i projectes de: Eficiència 
energètica, Energies Renovables, Abastament 
d’aigua.

Previsió de conservació dels Edificis, 
instal·lacions i carrers

Pla d’acció 2019-2023

REFLEXIÓ

El context econòmic ens ha portat a haver 
d’augmentar alguns impostos, però l’augment 
ha estat significativament per sota de l’IPC. 

De cara a futur és escencial saber què ens ha 
permès no augmentar al ritme de l’IPC per tal de 
seguir treballant en la mateixa direcció:

*Gestió realitzada cercant l’estalvi i l’eficiència

*Inversions en millora de la eficiència 
energètica i medi ambient

*Lluminària Led als carrers

*Plaques Fotovoltaiques

*Millora de tancaments a l’escola
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INGRESSOS

DESPESES

INVERSIONS
PAVIMENTACIÓ DE CARRERS  181.291 €
FAÇANA HOTEL D’ENTITATS  120.000 €
REHABILITACIÓ PIS MUNICIPAL  47.000 €
REHABIITACIÓ ANTIGA CREU ROJA 120.000€
OBRES URBANITZACIÓ PAU4 I PAU5 300.000 €
CONNEXIÓ POUS D’AIGUA AMB ETAP 166.000 €

INVERSIONS FONS EUROPEUS
REHABILITACIÓ ENERGÈTIA POMPEU FABRA 667.000 €
PLAQUES FOTOVOLTÀIQUES EDIFICIS   236.000 €
PUNT DE RECÀRREGA DE VEHICLES  22.000 €
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FESTA DE LA POLICIA

El dissabte 26 de Novembre Anglès va celebrar la Festa 
de la seva policia un acte que es va instaurar fa 3 anys i 
que continua ben viu entre nosaltres.

Un any més les i els agents ho han pogut celebrar amb 
els seus familiars, amics i companys de professió dels 
diferents cossos policials i emergències.

MILLORES EN LA SEGURETAT

Per tal de millorar la seguretat del nostre municipi s’han 
començat a tirar endavant una sèrie de mesures que us 
resumim en aquest escrit. 

- El passat mes d’octubre es van instal·lar càmeres 
lectores de matrícules a dues de les entrades del 
nostre poble ( Gasolinera i Burés ) i ha principis de 
l’any vinent en posarem dues més a les altres dues 
entrades ( Osor i Sta Coloma ) així tindrem els 4 
accessos al poble coberts. Aquestes càmares estan 
controlades per la Policia Local d’Anglès i en cas de 
necessitat amb altres cossos policials sempre amb 
la col·laboració de la nostra policia.

- A principis de l’any vinent treure’m a licitar la 
instal·lació de Càmeres de Seguretat Ciutadana que 
es posaran a diferents indrets del nostre poble. Ho 
estem treballant amb el Sotsinspector de la nostra 
policia per tal d’establir en quins llocs es posaran.

- S’han renovat totalment els serveis d’alarma en 
tots els edificis municipals interior i exterior donant-
los de càmares de vídeo vigilància en algun d’ells.

Seguim treballant juntament amb la nostra policia per tal 
d’anar millorant la seguretat del nostre poble.

Nous projectes estan en camí.

L’ acte va tenir lloc a la Sala U d’Octubre i ha començat 
amb un parlament del Sr.Esteve Trias i Caparrós Regidor 
de Seguretat Ciutadana i Comunicació.

A continuació el Sr Joan Bohorquez Sotsinspector 
de la Comissaria d’Angles ha fet una explicació del 
funcionament de la Comissaria.

Aquest any com a novetat s’ha fet un reconeixement públic 
a totes i tots els agents dels diferents cossos policials 
nascuts Anglès o que hi resideixen avui dia. Han estat 30 
les persones que han rebut aquest reconeixement per 
part de l’alcalde del nostre poble. 

Seguidament s’ha fet l’entrega de diplomes i 
reconeixements al mèrit policial a diferents agents.

Ha tancat l’acte l’Alcalde d’Anglès el Sr Jordi Pibernat i 
Casas.

Des de l’equip de govern felicitem els guardonats i a la 
nostra policia.
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ÀREA DE JOVENTUT

En aquest butlletí des de l’àrea de Joventut us volem 
compartir la informació relativa a dos projectes: Rossinyol 
i Espai Jove. 

Des de fa un temps que ens rondava pel cap fer quelcom 
relacionat amb la mentoria social, ja que al municipi 
sempre hi ha una arribada intermitent però constant de 
persones joves nouvingudes. Quan una persona, sigui 
jove o no, es troba en aquesta situació, hi ha una dificultat 
i problemàtica lingüística important (sobretot per les 
persones amb llengua d’origen no llatina), així com de 
coneixement del nou context social, cultural i del territori. 

Aquesta situació porta a que aquest perfil de persones 
joves tenen molt més limitades les seves oportunitats i 
projeccions educatives, laborals, relacionals i en general 
en tots els àmbits de la seva vida, fins i tot anys després 
d’haver arribat i après el català. És per això que aquest 
curs hem iniciat el Projecte Rossinyol al municipi. 
Aquest, és un projecte de la UdG que fa anys que està en 
funcionament i el que fa és fer parelles entre estudiants 
universitaris que fan de mentors/es i acompanyen a un 
infant o adolescent d’origen estranger durant un curs 
acadèmic. 

PROMOCIÓ

ELS CAMINS DE LA HISTÒRIA A LA COMARCA DE 
LA SELVA

Han finalitzat les actuacions per a la renovació de 
senyalització turística, en el marc del projecte “Els camins 
de la història a la comarca de la Selva” en relació amb el 
conveni de col·laboració entre el Consell Comarcal de la 
Selva i el nostre ajuntament. 

En el butlletí anterior us anunciàvem la col·locació d’un 
tòtem a l’ermita de Santa Bàrbara on ara s’hi afegirà un 
codi QR per tal de donar accés a més continguts digitals 
sobre l’element patrimonial. També s’ha renovat el vinil 
dels Grans Camins de l’Aigua situat al Passeig de l’Estació, 
i s’ha instal·lat un nou tòtem al mateix punt sobre el Camí 
de Sant Jaume així com tota una seria de banderoles de la 
Xarxa de Senderisme de la Selva repartides en diferents 
punts del municipi.
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El seu compromís és trobar-se un cop a la setmana durant 
3 hores perquè coneguin millor diferents espais culturals 
i de lleure del municipi o voltants i puguin millorar les 
seves competències d’expressió oral en llengua catalana. 
Enguany es dur a terme a 21 municipis de les comarques 
gironines. Concretament a Anglès el passat 18 de 
novembre es va fer la festa d’inici, amb la presència d’en 
Jordi Feu, director del projecte. 

Les tres parelles participants es van saber a través 
d’unes dinàmiques i jocs de coneixement. La tria de 
les persones mentorades s’ha fet de la mà de l’Institut 
Rafael Campalans, principalment amb la tutora de l’aula 
d’acollida. Així doncs, les tres parelles són la Júlia Liqun 
Capdevila i la Navdeep Kaur, la Marla Pérez i la Jasmin 
Kaur i l’Alba Planas i la Sukhmandeep Kaur. Esperem que 
l’experiència sigui enriquidora per a totes les parts i que 
aquest sigui el primer curs de molts!

Per altra banda, com ja vam anunciar a l’anterior butlletí, 
aquest novembre s’ha obert l’Espai Jove i iniciat les 
dinamitzacions. Situat a la sala annexa a la Fontbernat, 
amb accés des del jardins de Can Cendra, l’Espai Jove vol 
ser un espai de trobada i referència pels i les adolescents i 
joves del poble i alhora un lloc on dur-se a terme activitats 
d’interès juvenil. 

L’espai, està supervisat i dinamitzat per la Sara Rieradevall, 
tècnica dinamitzadora de joventut a l’Ajuntament a través 
d’un conveni amb l’Oficina Jove de la Selva, i coordinada 
amb la Tanit Baldiz, tècnica de joventut. En el moment 
de redacció del present article s’ha obert dos tardes i 
l’afluència ha estat d’uns 15 adolescents cada dia, alguns 
d’ells participant activament de l’activitat proposada (jocs 
de taula i tarda de reptes), altres només passant-se a 
conèixer el lloc i la proposta.

Malgrat encara l’estem acabant d’acondicionar, el pròxim 
divendres 23 de desembre es farà la inauguració. Al 
llarg de la tarda es podrà viure l’experiència de la realitat 
virtual i també hi haurà berenar per a tothom. Fem una 
crida doncs a adolescents i joves, i també a les seves 
famílies i a la ciutadania en general, de venir a conèixer 
l’espai!  A partir del gener, l’obertura serà regular cada 
dijous de 16:00-19:00 hores. 

Si voleu estar al dia de les informacions i actuacions de 
l’àrea de joventut, podeu contactar directament amb la 
tècnica al 620203300 / tbaldiz@selva.cat o seguir el 
compte d’Instagram @joventut.anglescat.
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REGIDORIA DE SALUT , SANITAT I SERVEIS A LES 
PERSONES 

La majoria de nosaltres, quan pensem amb Serveis 
Socials la primera idea és aquell servei on donen ajudes, 
beques, on atenen a un tipus determinat de persones... 
Anirem a parlar amb “l’assistenta” diem... Aprofitant 
aquest espai voldria explicar que el que en diem Serveis 
Socials va molt més enllà ...

Els Serveis Socials d’Anglès , formats bàsicament per 
la Treballadora Social i l’Educadora Social , però també 
per una psicòloga , una advocada, un professional que fa 
assessorament laboral i una tècnica d’acollida , formen 
un conjunt de professionals que treballen per millorar les 
condicions de les persones , no només per un tipus de 
persones , sinó per tota la població ...

Aquests professionals es coordinen amb altres 
professionals i juntament  detecten les necessitats de la 
població .

Per poder treballar de manera coordinada es va crear la 
Taula de Benestar i Comunitat on hi participen , a part de 
Serveis Socials , professionals del CAP , de les escoles, 
Institut , Llar d’Infants, centre de dia , Policia Municipal , 
Caritas , Tècnica de Joventut , Llar de Jubilats, Creu Roja 
...A partir d’aquesta taula es va crear una subtaula , la 
Taula d’Infància i Adolescència , que com indica el seu 
nom , és un espai més específic per detectar i buscar 
solucions a la problemàtica i necessitats dels nostres 
infants i joves. 

Darrerament s’ha creat la taula de la Gent Gran  , que 
com les altres taules , el seu objectiu és detectar les 
seves necessitats. S’han programat diferents activitats 
(xerrades, tallers, berenars... ) per animar a la gent a 
participar i en un espai lúdic poder compartir experiències.

Una de les accions d’aquests últims mesos que m’ha 
fet especialment feliç ha sigut el Projecte Rossinyol , un 
projecte que portarem a terme entre la Universitat de 
Girona , l’IES Rafael Campalans , i la regidoria de Joventut 
, en especial la Tècnica de Joventut. És un projecte de 
mentories per ajudar a joves nouvinguts  en la seva 
immersió en un entorn nou , nou en cultura, llengua 
i social .. És un projecte que em fa pensar que encara 
podem creure amb la gent , en aquest cas amb els joves... 
Hi participen joves de l’IES com a mentorats i Joves de l 
Universitat de Girona com a mentors ( una de les mentores 
és una jove d’Anglès). Des d’aquí els hi vull agrair la seva 

implicació i que creguin en aquest projecte. Trobareu 
una explicació més detallada en un escrit realitzat per la 
Tècnica de Joventut en aquest mateix butlletí .

També s’ha posat en marxa , l’Espai Jove. Ubicat als 
Jardins de Can cendra , al costat de la Sala Fontbernat.  
També estem en els inicis, però esperem que a poc a 
poc es vagi consolidant i sigui un espai de trobada del 
jovent d’Anglès. EL proper dia 23 de desembre es farà la 
inauguració oficial , amb una activitat de realitat virtual i 
un berenar. Us hi esperem!

El passat 25 de novembre , dia Internacional contra la 
violència de gènere, aprofitant una de les sessions de 
cinema que organitzen els Amics de la Biblioteca , es va 
fer la lectura del Manifest Institucional contra la violència 
de gènere. Esperem que entre tots anem prenent 
consciència i que en un futur no calguin dies contra la 
violència de gènere

Continua en marxa el Parc de Salut amb molt bona 
participació . Fer esport és necessari per  mantenir el cos 
i la ment en bones condicions. Us animo a participar-hi !

I bé , només em queda desitjar-vos unes Bones Festes!!

Neus Moragas i Fontané 
Regidoria de Salut Sanitat i Serveis a les Persones 

Desembre 202
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CULTURA I FESTES TRADICIONALS

Us fem un avançament de les pròximes festes que 
estem preparant i que anirem ampliant la informació 
a mesura que s’acostin:

CAGA -TIÓ

El dissabte 17 de desembre a les 12 del matí al Parc 
de la Font del Canyo farem cagar el tió, començarem 
amb una sessió de música d’un  DJ ben especial, per 
tant nens, nenes, pares, mares, avis i àvies aneu-vos 
preparant per moure l’esquelet, tot seguit picarem 
ben fort el nostre Tió, que aquest any també serà 
molt especial.

CAVALCADA DE REIS

El dia 5 de Gener a les 11 al Passeig de l’Estació 
(al costat del Centre de Dia) podreu visitar el 
campament Reial on podreu parlar, fer-vos fotos i 
donar les vostres cartes als patges de Ses Majestats 
els Reis de l’Orient.

A la tarda a les 18 hores començarà la Cavalcada 
de Reis que farà parada al Parc de Can Cendra on 
Ses Majestats seran rebuts per l’Alcalde el sr. Jordi 
Pibernat que els farà entrega de les claus que obren 
les portes de totes les cases del poble.

Tot seguit la comitiva es traslladarà a la Sala 1 
d’Octubre per tal que els nens i nenes puguin fer 
entrega de les seves cartes als Reis de l’Orient.

XXVI FIRA DE SANT ANTONI 2023

El cap de setmana del 14 i 15 de gener del 2023, 
després de dos anys sense celebrar-se a causa de la 
pandèmia ,torna la tradicional Fira de Sant Antoni .

Exposició d’animals, mostra d’oficis, parades 
productes artesans i botigues del poble, activitats 
infantils, fira d’antiquaris i brocanters, exposició de 
tractors i cotxes antics, esmorzar del tractorista, 
visites Vapor de la Burés...

Ben aviat farem arribar el programa de la Fira. Us hi 
esperem!!

FESTA DEL REMEI 2022
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L’any 2011, el grup PAU (Per Anglès Units) entra a 
governar a l’Ajuntament, una vegada vist el desgavell 
econòmic trobat al 212 % d’endeutament. L’alcalde i 
regidors-res es rebaixen considerablement el sou, ja que 
eren temps prou delicats i calia donar exemple. 

Any 2022. Augment d’impostos i taxes. Ens trobem en 
uns temps prou difícils, on a les famílies els costa força 
arribar a final de mes i no podem estar d’acord amb els 
augments.

Les escombraries es pagaran un 7% més cares, els IBIs 
d’habitatges també un 7% i les piscines un 10 %.  

El Grup PAU no podem donar suport a l’augment 
d’impostos. Entenem que una bona part del nostre poble 
no el vol.  

Pressupostos 2023. Hem votat en contra, ja que no 
veiem bé els increments dels impostos, un punt essencial 
per a la seva confecció. El Grup PAU lamentem no poder-
hi  donar suport, ja que aquest augment va en contra dels 
nostres raonaments. 

Gales i Festes 2022. Despeses: 120.000 euros / 
Ingressos: 52.000 euros. Dèficit: 68.000 euros.

Crema de rostolls. Degut a la situació actual i per tal de 
fer-ho més fàcil per a la nostra gent, seria convenient que 
l’Ajuntament instal·lés uns contenidors per tal de recollir 
les deixalles i fer els tràmits pertinents.

Variant tram gasolinera-pont de la Riera. Caldrà estudiar 
mesures per evitar accidents, tot donant suport als veïns 
que han demanat pantalles acústiques contra els sorolls.   

Ocupes. Malauradament continua. Veïns del poble s’han 
adreçat a l’Ajuntament presentant  queixes.

Porta a porta. L’Ajuntament donarà els cubells a les llars 
per tal de posar-hi les deixalles i així tenir-ho controlat. 
Què passarà amb els habitatges ocupats? 

S’han rebaixat les bonificacions del 75% al 30% per 
a la gent que vol fer nous establiments, millorar-los o 
reformar-los. Creiem que això no ajuda al teixit industrial i 
comercial del nostre poble.

Festa de la Policia. Va ser un acte emotiu, dirigit pel 
regidor i el sotsinspector, fent entrega dels diplomes als 
diferents col.lectius.  Bona cordinaciò en els serveis entre 
la nostre Policia, els difernts cosos de Seguretat i les 
administracions , La incorporaciò de les noves tecnologías  

augmentara la seguretat felicitacions 

El que fou agent de la nostra Policia, Jordi Hortelano 
i Planas, ha rebut la Menció Honorífica,  lliurada per 
la Generalitat de Catalunya, Departament d’Interior 
(25/10/19), per la seva professionalitat en les tasques 
d’extinció d’un incendi d’habitatge i el salvament d’una 
persona. La nostra més cordial felicitació. 

Agraïm les iniciatives de les associacions i del voluntariat 
pels esforços a combatre les malalties i  portar el benestar 
social a les llars. 

El nostre grup PAU (Per Anglès Units) volem que gaudiu 
d’unes Bones Festes i que el 2023 estigui ple de salut, 
benestar i tranquil·litat, tot recordant la gent que ens 
ha deixat, que de ben segur que des d’on estan ens 
transmetran les vibracions positives que tan bé ens van 
a tots i totes.

Anglès (Selva), desembre de 2022  

GRUP PER ANGLÈS UNITS

GRUP JUNTS PER ANGLÈS

Des del grup de Junts per Anglès us volem explicar que 
aquest 2022 ha estat per nosaltres un any intens on hem 
intentat, des de cada una de les regidories, consolidar 
i millorar tot allò que s’espera que l’Ajuntament faci 
pels seus vilatans i, sobretot, ser responsables de dur a 
terme allò al que ens vam comprometre que faríem en 
el nostre programa electoral. Programa del que, per cert, 
ja hem acomplert més del 85% dels compromisos com 
explicarem detalladament quan sigui el moment. I amb 
dos anys de pandèmia pel mig!

La realitat d’Anglès és diversa, plural i plena de 
singularitats.  Som conscients que tal com diu la dita 
“mai plou a gust de tothom” i que no sempre es poden 
compartir les decisions presses, però del que n’estem 
segurs és que més enllà de com pot afectar a algú, de 
manera particular, alguna de les accions o iniciatives 
municipals, la nostra prioritat ha estat i és l’interés 
general de la vila. 

Encarem aquest 2023 amb ganes de fer mes coses i més 
ben fetes i acabar la legislatura satisfets de quatre anys 
al vostre servei.

Bones Festes a tothom!



Anglès es mou

17

Món Educatiu  i Cultural



18

Anglès es mou
Món Educatiu i Cultural

LLAR D’INFANTS “EL CUCUT”

Estem arribant a la fi del primer trimestre d’aquest curs 
2022-23. Ja fa setmanes hem deixat enrere aquella fase 
un xic difícil anomenada “adaptació” i que tant d’esforç 
ens demana a tots plegats (pares, infants i mestres), i ara 
ja ens trobem en plena activitat.

Aquestes darreres setmanes la tardor i la castanyada 
han entrat a la Llar. Hem muntat el racó de la tardor amb 
elements naturals que ens han fet arribar molts pares, 
i hem pogut portar a terme un munt d’activitats amb 
aquests elements: hem pintat pinyes, hem manipulat 
i pintat amb carabasses, magranes. Hem experimentat 
amb cítrics, etc. 

Tampoc podien faltar els contes amb diversos suports: 
làmines, taula de llum, transparències, ombres xineses... 
Per altra banda, cada darrer dijous de mes ens visita la 
Reina del Silenci i fem l’hora del conte. El dijous, dia 27 
d’octubre, la Conxi es va convertir en la nostra castanyera 
i, a banda d’explicar el conte del Gegant del Castanyer, li 
vam poder cantar un munt de cançons.

L’endemà, tots guarnits amb el mocador de castanyera, 
vam celebrar la castanyada amb una bona ballaruga i 
amb un tastet de moniatos que ens va oferir l’AFA.

Durant aquestes setmanes també s’han fet moltes 
sessions de psicomotricitat al pati fent ritmes amb el 
pandero, jugant amb el paracaigudes o corrent darrere 
les bombolles de sabó.  

Una de les activitats estrella d’aquest trimestre ha estat 
l’experimentació amb cuscús. Aprofitant la bona voluntat 
de la Fàtima, l’alumna de pràctiques de CFGS d’Educació 
Infantil, hem ofert la possibilitat de tastar i manipular el 
cuscús.

Amb material divers com culleretes, pots, potets, plates i 
morters... els infants van remenant , trasbalsant, llepant 
aquest plat tan suculent.

Quan arribi a les vostres mans aquest butlletí ja estarem 
ben enfeinats preparant la decoració i les activitats de 
Nadal i tots els infants ja estaran esperant amb il·lusió 
l’arribada del tió i del Patge Reial.
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INSTITUT RAFEL CAMPALANS

Des de l’Institut Rafael Campalans volem compartir 
algunes de les activitats i de les novetats en les quals 
el nostre alumnat està participant durant aquest curs 
2022-2023. 

Alumnes creatius

Seguim desenvolupant el projecte Rock’in, música a les 
aules. Amb l’objectiu que les classes de música siguin 
vivencials ens hem proposat que l’alumnat aprengui a 
tocar diferents instruments. Per això aquest curs 2022-23 
hem reiniciat el projecte Rock’in, amb la col·laboració de 
Cases de la Música i dels Ajuntaments adscrits al nostre 
Institut. Els alumnes poden aprendre, amb l’ajuda de la 
professora i del professorat de suport, al seu ritme i sense 
cap pressió, les nocions bàsiques de diversos instruments 
com la guitarra, el baix, el teclat i la bateria. Una primera 
fase d’autoaprenentatge a la que segueix una segona: la 
de poder tocar en grup i treballar els combos.

Alumnes verds

Delegats verds i projecte europeu “Plastics Pirates”

Com bé sabeu, des del curs passat l’institut forma part 
de la xarxa d’escoles verdes i disposem d’un grup de 
delegats verds, que estan treballant sobre el tractament 
dels residus a les aules i al pati del nostre centre. Cuiden 
el medi ambient i fan divulgació a la resta de la comunitat 
educativa. 

Per altra banda, com a novetat aquest curs tenim alumnes 
de la matèria optativa d’escoles verdes que participen 
en el projecte europeu “Plastic Pirates”. Aquest projecte 
consisteix en fer un estudi sobre l’existència de plàstics a 
les ribes dels rius i de microplàstics a les aigües. Ja han 
fet el treball de camp d’una zona del riu Ter i han recollit 
les dades en taules per enviar-les a l’equip del projecte. 
El dia a dia del treball de camp que estan duent a terme 
el podeu seguir a la web del centre. 

Alumnes compromesos

Els alumnes de 4t duen a terme la tasca del “XERPA”, és 
a dir, fan de guies als alumnes més petits tot ajudant-los 
tant en l’àmbit acadèmic com en el social i en l’emocional.  
Es tracta d’un projecte intergeneracional i d’aprenentatge 
entre iguals destinat a l’alumnat de 1r d’ESO que vulgui 
rebre l’ajuda i el suport de l’alumnat de 4t d’ESO. El 
projecte és voluntari per ambdues parts i es materialitza 
en una sèrie de trobades al llarg del curs en les quals els 
alumnes, a través de diverses dinàmiques, comparteixen 
les seves preocupacions, els seus objectius, compromisos 
i propòsits.

Alumnes conscienciats 

Els nostres alumnes han participat en diversos tallers 
sobre mobilitat reduïda per tal de conscienciar l’alumnat 
de l’esforç i la dificultat del dia a dia d’una persona amb 
mobilitat reduïda.  En el cas de 1r d’ESO van participar en 
un taller de bàsquet amb cadira de rodes.  

Els alumnes de 2n i de 3r d’ESO van fer una ruta pels 
carrers d’Anglès, acompanyats per una monitora, per 
conèixer les barreres arquitectòniques. I, l’alumnat de 4t 
va participar en una xerrada, a càrrec d’una persona que 
va patir un accident de trànsit i que els va explicar com li 
ha canviat la vida des d’aquell dia.
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Alumnes solidaris

Enguany hem iniciat el projecte “Grans moments”. Els 
alumnes de 4t d’ESO que participen en aquest antic 
projecte, Apadrina un Avi, van anar al Centre de dia el Molí 
de Cuc per conèixer els usuaris i les usuàries. 

Des d’ara i fins a final de curs, els nostres alumnes 
compartiran amb ells un parell de tardes cada setmana.

Alumnes brillants

Reconeixement al nostre ex-alumne Mohamed El Habri

El nostre exalumne Mohamed El Habri, que va cursar el 
curs passat 2n de Batxillerat, ha estat guardonat amb 
un dels Premis Talent en la seva 6a edició. Els Premis 
Talent reconeixen i premien els futurs estudiants de 
l’Escola Politècnica Superior amb els millors currículums 
acadèmics durant els estudis preuniversitaris i en la 
prova d’accés a la universitat.

L’entrega del premi es va dur a terme durant l’acte 
d’inauguració del curs. Va ser un acte informal que es va 
celebrar a la gespa de l’Escola Politècnica Superior de la 
Universitat de Girona.

Felicitem en Mohamed per aquest reconeixement. 

El projecte FP dual

Un any més impartim al nostre institut el cicle formatiu 
d’informàtica de grau mitjà de Sistemes Microinformàtics 
i Xarxes, el segon cicle més demandat segons les dades 
que figuren a la web del Departament d’Educació i, a 
grau superior, impartim els cicles de Desenvolupament 
d’Aplicacions Web i el de Desenvolupament d’Aplicacions 
Multiplataforma amb l’especialitat de videojocs i oci 
digital, on recordem que vàrem ser el primer centre públic 
de Catalunya a oferir-lo.

En l’actualitat, se sent molt a parlar de l’FP dual, però de 
vegades no sabem massa bé el que significa. L’FP dual 
és l’oportunitat que tenen els nostres alumnes de poder 
compaginar la formació dels continguts teòrics a l’Institut 
amb una formació, remunerada i més pràctica dins d’una 
empresa. 

És un entorn real que beneficia l’alumnat millorant el seu 
currículum professional i afavorint la seva incorporació al 
món laboral com a aprenent qualificat.

Volem compartir amb els lectors la signatura del nostre 
primer conveni que hem dut a terme durant el mes de 
novembre entre una empresa de Girona, Danzai Software, 
i la nostra alumna Denise Evelyn Galloni , estudiant de 
2n DAM. Estem segurs que la Denise aprendrà molt en 
aquest nou projecte que inicia i és un exemple de què hi 
ha gran talent femení dins el món de la informàtica.

Des de l’Institut Rafael Campalans d’Anglès estem 
apostant fermament en aquest model de l’FP DUAL i 
aprofitem per animar als empresaris del nostre entorn a 
ajudar-nos a fer que aquest projecte sigui cada cop un 
model més estès i poder així ajudar tant a les empreses 
com als nostres alumnes en la seva incorporació al món 
laboral.

INS Rafael Campalans
Junts fem equip!

Per més informació ens podeu seguir a:
www.institutcampalans.net

instigramcampalans
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PARTICIPACIÓ ONCOTRAIL.

Un any més el Pompeu Camina va 
participar en la Oncotrail per una bona 
causa. Equip era format per mestres, 
mares i pares de l’escola. 

Moltes gràcies per seguir sumant-vos al 
repte!! Agraïts pel vostre esforç.

VISITES A LES COVES DEL PASTERAL.

Els alumnes des d’I5 fins a 6è han pogut 
visitar l’Espai Natural i Arqueològic de 
les Coves del Pasteral i la Muntanya de 
Canet. 

Agraïment a l’Ajuntament de la Cellera 
de Ter i en especial amb en David 
Sarsanedas la seva bona disposició i 
emoció en les visites

1R JOCS FLORALS RURALS DE CATALUNYA 
2022

El poema “La meva vida, el meu 
poble” de la Lucía Barbecho Bordetas 
(St. Jordi/22) va ser el guanyador en la 
categoria de poesia Infantil. Va recollir 
el premi a l’Estany (Moianés). Moltes 
Felicitats Lucía!!

25 DE NOVEMBRE

Des del Bibliopati i durant tota una 
setmana hem tingut l’oportunitat de 
treballar, llegir, escoltar i opinar per 
erradicar la violència masclista del 
nostre dia a dia.

MARATÓ 2022

Durant el mes de novembre i desembre 
tots els divendres fem els “Berenars 
Solidaris” de pa amb xocolata per la 
Marató. 

Recordar-vos que a la Cantada 
d’Hivern i a la Cantada de Primavera 
hi haurà les paneres solidàries.Tots els 
donatius d’aquest curs seran per la 
investigació de la salut cardiovascular.
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BIBLIOTECA JOAQUIM BAUXELL

Aquest primer trimestre de l’any 2023 el tenim ple!

Comencem l’any igual que l’hem acabat, amb moltes 
ganes d’oferir-vos com sempre una gran varietat de 
propostes.

En primer lloc, us animem a consultar totes les lectures 
que tenim previstes dins el nostre club de lectura 
que condueix la Maribel, i que al llarg de l’any rep 
l’acompanyament de 3 autors o autores, les lectures 
són interessants, però la tertúlia per a compartir-ne els 
continguts i contrastar opinions i generar debat, són 
el millor! Són 10 trobades l’any, de caràcter mensual, 
normalment l’últim dimarts de cada mes.

Així com les sessions mensuals de cinefòrum, també 
moderades per la Maribel, la projecció d’una pel·lícula 
prèviament seleccionada i treballada, que permet als 
assistents fer el posterior debat i compartir-ne tan els 
sentiments com el debat pels temes tractats.

Famílies! Tenim moltes activitats pels petits de casa, 
especialment cada divendres l’Hora del conte, una 
experiència única: la lectura en veu alta i la posada en 
escena de la nostra Conxi, convertida en la Reina del 
Silenci, els atrapa dins les històries i els crea un món 
imaginari ple d’aventures i personatges. 

A mitjans de gener publicarem les bases de la 3a edició 
del Concurs literari infantil CLER, amb dues categories 
de 6-8 anys (de 1r a 3r) i de 9-11 anys (de 4t a 6è). Com 
cada any hi hauran 2 guanyadors, que s’enduran un 
lot de llibres i, per tots els participants un obsequi i un 
diploma. Destapem la creativitat infantil!

Per a adults, hem tornat a programar durant 4 dilluns de 
gener i febrer, sessions d’un taller d’escriptura creativa. 
Animeu-vos!

El mes de febrer celebrarem el Carnestoltes i us 
convoquem a venir a l’hora del conte especial “La maleta 
de les disfresses” a càrrec de La Bleda, i celebrarem els 
7 anys de la inauguració de la Biblioteca en el nou edifici. 
També tornarem a viure de primera mà el Liceu a través 
del programa LiceuBIB. Serà amb l’òpera “Macbeth” 
de Verdi amb la posada en escena de Jaume Plensa, la 
treballarem a la Biblioteca amb la xerrada especialitzada 
de Pol Avinyó i, gràcies als Amics de la Biblioteca, qui 
vulgui, la podrà anar a veure en directe.

El mes de març, conjuntament amb tota la resta de 
serveis de l’Ajuntament, celebrarem el Mes de les Dones 
i programem un seguit d’activitats, entre les que, de 
moment, destaquem l’especial Hora del conte de teatre 
amb titelles “Blauró” a càrrec de la companyia Boia 
Teatre. No us la perdeu, serà màgica!

I aprofitarem els matins dels dissabtes de març per 
presentar un llibre sobre les històries de les Guilleries i, la 
nova novel·la de l’anglesenc Cesc Cornet.

Gràcies al conveni de col·laboració amb l’Institut Rafael 
Campalans, dins les pràctiques d’empresa, des d’aquest 
mes de novembre ens ajuda i acompanya a la Biblioteca, 
dos tardes a la setmana, l’alumne de batxillerat: l’Amira. 
Gràcies!

Mengeu torrons i agafeu energia per poder venir i 
participar a totes les activitats...Us hi esperem!

Seguiu-nos a les xarxes i doneu-vos d’alta a la llista de 
difusió de whatsapp per rebre totes aquestes activitats i 
altres informacions de la Biblioteca: 679415443.
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PROPERES ACTIVITATS:

GENER

* Divendres 13 gener: Hora del conte “Porquets” a càrrec 
de la Reina del Silenci

* Dijous 19 gener: Cinefòrum a càrrec de Maribel Herrera 

* Divendres 20 gener: Hora del conte “Emocions” a 
càrrec de la Reina del Silenci

*Dilluns 23 gener (1/4 sessions): Taller d’escriptura 
creativa 1 a càrrec de Marta Masó de l’Hivernacle

*Dimecres 25 gener: Taller informàtica (3h) “Cerca de 
feina”

*Divendres 27 gener: Hora del conte a càrrec de la Reina 
del Silenci

*Dissabte 28 gener: Conversa compartida amb l’autora 
Lola Casas, a través del seu llibre “La nena que volia ser 
mestra”. Coorganitza: Amics de la Biblioteca

*Dilluns 30 gener (2/4 sessions): Taller d’escriptura 
creativa 1 a càrrec de Marta Masó de l’Hivernacle

*Dimarts 31 gener: Club de lectura “Violeta” d’Isabel 
Allende a càrrec de Maribel Herrera

Inscripcions a la 3a edició del Concurs literari infantil 
CLER a Anglès.

 

FEBRER

*Divendres 3 febrer: Hora del conte a càrrec de la Reina 
del Silenci

*Dilluns 6 febrer (3/4 sessions): Taller d’escriptura 
creativa 1 a càrrec de Marta Masó de l’Hivernacle

*Dijous 9 febrer: Cinefòrum a càrrec de Maribel Herrera 

*Divendres 10 febrer: Hora del conte a càrrec de la Reina 
del Silenci

*Dilluns 13 febrer (4/4 sessions): Taller d’escriptura 
creativa 1 a càrrec de Marta Masó de l’Hivernacle

*Divendres 17 febrer: Hora del conte “Carnaval” a càrrec 
de la Reina del Silenci

*Dimecres 22 febrer: Taller informàtica amb el mòbil 
(3h) “APPs de salut 1”

*Dijous 23 febrer: Xerrada sobre l’òpera “Macbeth” a 
càrrec de Pol Avinyó del Liceu. Coorganitza: Amics de 
la Biblioteca

*Dissabte 25 febrer: Hora del conte “Carnestoltes: La 
maleta de les disfresses” a càrrec de La Bleda

*Dimarts 28 febrer: Club de lectura “El crepuscle del 
món” de Werner Herzog a càrrec de Maribel Herrera

MARÇ

*Divendres 3 març: Hora del conte especial 8M 
“Blauró” a càrrec de la cia Boia Teatre

*Dissabte 4 març: Presentació del llibre “Històries de 
les Guilleries” (editorial Gavarres) a càrrec del seu 
autor Xavier Roviró.

*Dijous 9 març: Cinefòrum a càrrec de Maribel Herrera 

*Divendres 10 març: Aparador “Pluja de poesia”

*Divendres 10 març: Hora del conte “Bibliocarretó de 
poesia” a càrrec de la Reina del Silenci

*Divendres 17 març: Hora del conte “Bibliocarretó de 
poesia” a càrrec de la Reina del Silenci

*Dissabte 18 març: Presentació de la nova novel·la de 
Cesc Cornet “Vides en cercle”

*Dimecres 22 març: Taller informàtica amb el mòbil 
(3h) “APPs de salut 2”

*Dimarts 28 març: Club de lectura “Cau de llunes” de 
Maria-Mercè Marçal a càrrec de Neus Real

*Divendres 31 març: Cinefòrum infantil a càrrec de la 
Reina del Silenci

ALTRES:

* Continuem cada dilluns i dijous els tallers setmanals 
de memòria a càrrec d’Eulàlia Latorre i Dolors Garcia 
(grups tancats)
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* Cada dimarts els tallers de patchwork (grup obert); les 
converses de català de Càrites i el Consell per la República 
(noves inscripcions).

* Com a Biblioteca també seguim amb les Hores del conte a 
la Llar d’infants, amb les visites escolars dels alumnes de les 
escoles Pompeu Fabra i Fedac, les xerrades a l’Institut sobre 
el treball de recerca i, les “maletes viatgeres” de lots temàtics 
per a les escoles del nostre entorn, així com l’assessorament a 
les biblioteques escolars de l’Escola Pompeu Fabra d’Anglès i a 
l’Escola Sant Jordi de Bonmatí.

Reserveu-vos les dates i consulteu-nos que segur que fem moltes 
coses més!!!

***Cal inscripció prèvia a les activitats.

* Juntament amb tota la Comissió de Gent Gran, de l’Ajuntament, 
s’han programat una gran diversitat de xerrades cada dimecres, 
en horari de matí o tarda, amb una àmplia selecció de temes que 
creiem que poden ser de molta utilitat. Busqueu la programació 
a la pàgina del Butlletí corresponent.

* Us animem a que us inscriviu gratuïtament per ser membres 
de l’entitat “Amics de la Biblioteca Joaquim Bauxell” i consulteu 
també tota la seva programació: cicle de cinema català i sortides 
culturals!
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AMICS DE LA BIBLIOTECA

Tanquem l’any amb projectes nous

La vida cultural del poble comença un 2023 ple de lletres, 
notes i imatges. T’hi sumes?

L’associació “Amics de la Biblioteca”, tanca any lluint bona 
salut i consolidant-se com un dels pols culturals de la 
població. Així ho vam exposar a l’assemblea de socis del 
passat 22 de novembre on es va fer un repàs del primer 
any d’activitat de l’entitat i un breu resum de les activitats 
previstes per aquests propers anys. També es va anunciar 
que ja disposem de 120 socis i que, de moment, totes 
les activitats organitzades satisfan els seus interessos. 
Així i tot, des de l’entitat es recorda que totes les idees 
són benvingudes i que l’objectiu és convertir-se en una 
plataforma ciutadana que doni resposta a les inquietuds 
culturals, socials i formatives de diferents generacions. 
En aquesta línia organitzem activitats que ens facin 
gaudir de la història, el patrimoni i l’art de casa nostra i 
de l’entorn més proper.

AUTORS I PAISATGE

Des de la darrera comunicació cal destacar el gran èxit del 
monogràfic sobre Joan Vinyoli organitzat conjuntament 
amb la biblioteca.  Una sessió del club de lectura “Clàssics 
catalans” sobre aquest poeta i una sortida al Parc de Sant 
Salvador de Santa Coloma de Farners on vam anar a fer 
un itinerari literari senyalitzat i ideat per Espais Escrits. 
Una iniciativa que ens va permetre descobrir un dels 
grans poetes del país en el seu propi paisatge i de la mà 
de grans experts (Pep Solà i Maria Helena Tolosa).

Les lletres i les notes d’aquests guies ens van ajudar a 
apropar-nos a la sensibilitat d’un dels grans noms de la 
nostra literatura. Una experiència que es va iniciar a la 
Casa de la Paraula i que ens va permetre veure amb uns 
altres ulls alguns dels racons més característics de la 
capital de comarca. 

Aquesta línia monogràfica que posa la lupa sobre alguns 
dels noms claus de la cultura catalana (i europea) a partir 
de la lectura de la seva obra dins el paisatge és una de 
les nostres activitats preferides. Així, properament, volem 
apropar-nos a Walter Benjamin, continuar viatjant de la 
mà de la historiadora i escriptora Assumpta Montellà pels 
espais més punyents del nostre territori i  visitar alguns 
dels teatres més emblemàtics del país (per descobrir-ho 
només cal que consulteu la nostra agenda). 

CINEMA DE CASA

Una altra de les fites de les quals ens sentim més 
orgullosos ha estat la projecció del film Alcarràs, dins del 
“Cicle Gaudí”. 

La pel·lícula de Carla Simón   (Os d’or a la Berlinale 2022 
i representant de l’Estat espanyol als Oscars) és catalana 
i s’ha pogut veure al nostre poble davant d’una audiència 
de gairebé 80 persones. Fins i tot part de l’equip d’art 
del film (l’anglesenca Fanny Espinet i el saltenc David 
Fauchs) ens va poder acompanyar i deixar pessigar la 
seva feina en aquest visionat. També us volem recordar 
que aquest 2023 el cicle de  cinema català continua amb 
una projecció mensual a la Sala de l’U d’octubre. 

APASSIONATS PER LES ARTS ESCÈNIQUES

Amb aquest esperit, doncs, també continuem organitzant 
activitats al voltant de les arts escèniques. Mantenim el 
cicle “Llegir el teatre”  i les sortides al Liceu i al Teatre 
Nacional de Catalunya que ens permeten apropar-nos 
a l’art dramàtic una miqueta més preparats i amb la 
possibilitat de compartir experiències prèvies i posteriors 
a la posada en escena. 

Enguany també estem contents d’anunciar que un 
grup ben nombrós d’anglesencs podrem gaudir de la 
representació de La trena de Laetitia Colombani al Teatre 
Municipal de Girona. Un muntatge teatral de la Perla 
29 amb Cristina Genebat, Clara Segura, Marta Marco 
i Carlota Olcina. Una peça que segur que seduirà als 
anglesencs que ja coneixen el text perquè la Biblioteca en 
va organitzar un club de lectura. 

També ens agradaria engrescar-vos perquè el proper 28 
de gener participéssiu a una conversa compartida amb 
Lola Casas a través del seu llibre La nena que volia ser 
mestra.

Molt bones festes i feliç 2023 carregat de cultura ;)

Vols participar amb nosaltres?

Fer-se soci és gratuït només has d’omplir una butlleta 
que trobaràs a la Biblioteca on, si ho desitges, també et 
donaran més informació dels projectes que tenim entre 
mans. 

Apunta’t i aporta les teves idees! T’hi animes? 
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PROPERAMENT… 

CINEMA CATALÀ - Cicle gaudí 

Cada 4t divendres de mes a la Sala de l’U d’octubre a les 
20h. Venda d’entrades a taquilla: 4.5€ / 3€ reduïda, a 
partir d’1h abans.

*Divendres 27 de gener: “42 segundos”. Dir. Dani de la 
Orden i Àlex Murrull

*Divendres 24 de febrer:“Un año y una noche”. Dir. 
Isaki Lacuesta . V.O. en francès amb subtítols en 
català. 

*Divendres 24 de març:(per confirmar)

SORTIDA TEATRAL 

*Dissabte 21 de gener: “La trena” basat en el llibre de 
Laetitia Colombani. Al Teatre Municipal de Girona

[Entrades exhaurides]

CONVERSA COMPARTIDA

*Dissabte 28 de gener (matí): Conversa compartida 
amb LOLA CASAS a través del seu llibre “La nena que 
volia ser mestra”

LICEUBIB: “Macbeth”

*Dimarts 23 de febrer: Xerrada sobre l’òpera de Verdi 
a càrrec de Pol Avinyó

*Diumenge 26 de febrer: Sortida cultural al Liceu.
Informació i inscripcions a la Biblioteca. Places 
limitades.

LLEGIR EL TEATRE: “El temps i els Conway”

*Dimarts 11 d’abril: Club de lectura a càrrec de Lluís 
Serra. 

*Diumenge 16 d’abril. Sortida cultural al Teatre 
Nacional de Catalunya. Informació i inscripcions a la 
Biblioteca. Places limitades.

Vols estar al dia de les nostres activitats?

Nou grup de difusió

Si vols estar al dia de les activitats i sortides que 
organitzem només has de guardar aquest número al 

teu telèfon mòbil 621193996
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AEIG SANT MIQUEL

“Pas a pas
Hem crescut, hem après

Hem viscut al fracàs
Però hem cregut en nosaltres.” 

És la nostra història
(Teràpia de Shock, 2015)

Sac, màrfega, carmanyola, cantimplora plena i roba de 
recanvi, que segurament no serà usada. Els infants i 
joves del cau d’Anglès hem començat aquest curs amb 
la motxilla ben carregada i preparada per fer el pas, cap 
a la nova unitat, cap a noves experiències, cap a noves 
amistats i noves emocions. Com cada any, inaugurem el 
nou curs amb la festa del pas, on s’obren les portes a les 
noves unitats, i amb elles, les noves vivències.

Durant aquest mes de setembre, llops i daines, ràngers 
i noies guia, pioners i caravel·les, trucs i caps, hem estat 
coneixent-nos, descobrint llocs i creant vincles. Hem 
començat aquest curs amb molta força i energia, però 
sobretot, amb ganes de molt d’escoltisme.

A més a més, el consell de caps no hem parat, ni tenim 
intenció de fer-ho. Som un equip poc nombrós, però 
motivat per continuar promovent aquest moviment amb 
el qual creiem tant. Per aquest curs, el consell hem definit 
tres objectius i equips els quals volem promoure i treballar 
amb els infants.

AGRUPACIÓ SARDANISTA I CULTURAL 
FLORICEL

Des de Floricel us transmetem els nostres millors desitjos 
per aquest Nadal i el proper Any Nou 2023. Durant 
aquest any hem pogut reemprendre bona part dels actes 
que organitzàvem abans de la pandèmia. Volem agrair a 
totes les persones  que ens heu acompanyat en aquestes 
activitats;   sense la vostra participació i col.laboració no 
hauria estat possible.

Per les festes nadalenques, conjuntament amb la Coral 
Cors Alegres del nostre poble, us volem oferir el Concert 
de Nadal. Es durà a terme el dia 8 de gener a l’Esglèsia 
Parroquial, a 2/4 de 6 de la tarda. 

Ens hi acompanyaran les corals Santa Margarida de 
Quart, Retorn Planenc de les Planes d’Hostoles  (enguany 
celebren el seu centenari) i les dues corals del nostre 
poble, Cantaires de Sant Miquel i Cors Alegres. Us hi 
esperem a tots! 

Bon Nadal i Bon Any Nou! Molt bones Festes!
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El primer equip és l’escoltisme. Aquest té com a 
finalitat reviure aquelles cançons, tradicions i projectes 
que tant defineixen el moviment i que de mica en mica 
s’han anat perdent. Muntanya i natura és el nom del 
segon equip, el qual vetlla per a promoure una bona 
relació entre els infants i el seu entorn. Creiem que 
és de gran rellevància que els escoltes de l’AEIG 
Sant Miquel siguin conscients de la importància de 
la natura. Per últim, però no menys important, tenim 
l’equip de Salut i Educació Sexual. Aquesta va ser 
triada ja que vam detectar una manca d’informació en 
els nostres infants. Aquest equip volem que vagi més 
enllà de les xerrades d’instituts o de qualsevol video 
d’internet. 

Com a entitat que som creiem que tenim molts recursos 
per a subministrar als joves de l’agrupament, a més a 
més, en tenim les ganes i la motivació per a fer-ho.

La unitat de trucs, com els caps, no han parat. Ja 
s’estan preparant pels seus últims campaments com 
a joves. Un cop s’acabin, passaran a formar part de 
l’equip de caps, ensenyant a altres infants el que ells i 
elles han après, continuaran vivint el cau, però no de la 
mateixa manera. Volen aprofitar aquests campaments 
per a acomiadar-se de la seva etapa com a infants i 
joves escoltes i per a donar la benvinguda a la seva 
etapa com a caps escoltes i és per això que estaran 
venent coques cada matí al mercat d’Anglès.

Anglesencs i anglesenques, ulls oberts i molta atenció, 
perquè l’AEIG Sant Miquel d’Anglès torna aquest curs 
torna amb motxilles carregades i amb ganes de petar-
ho fort.

Sempre a punt! 



32

Anglès es mou
Espai Entitats

CONSELL PER LA REPÚBLICA

PARLA’M EN CATALÀ

El passat 12 d’octubre, des del Consell de la República 
vam inaugurar el mural “Parla’m en català”, pensat i 
pintat per Júlia Capdevila Mayola, i ajudada per Marina 
Baixés, Mar Capdevila, Berta Arpa, Rafel Puig i Jordi 
Blánquez. L’objectiu del Consell era aprofitar aquell 
espai de paret brut i ple de cables per rehabilitar-lo i fer 
pedagogia de la importància d’utilitzar la llengua per a 
mantenir-la viva. I és que ni tribunals ni governs espanyols 
tenen la capacitat de matar la nostra llengua, sinó que 
som nosaltres mateixos els únics que tenim el poder de 
mantenir-la viva o deixar-la morir. 

Actualment, l’estat del català es troba en una davallada 
pronunciada. A les botigues, als centres comercials, a la 
feina, amb els amics, a les xarxes socials, a les plataformes 
digitals, als mitjans de comunicació, a les escoles i 
especialment al pati de les escoles, a la universitat, a l’oci 
nocturn, a les novel·les literàries, a les conferències de 
feina, a l’àmbit de l’esport  i en definitiva a qualsevol racó 
dels països catalans. En tots aquests espais la llengua 
catalana cada vegada és més insignificant i el castellà es 
va imposant. Però no només la llengua forta va substituint 
la llengua dèbil, sinó que, a poc a poc, la llengua dèbil va 
agafant mots i pronunciacions de la llengua forta fent que 
cada vegada la dèbil perdi més la seva personalitat i es 
vagi convertint en un mer dialecte. 

Per aquest motiu, durant la jornada també vam aprofitar 
la temàtica per tornar a mostrar l’exposició “Airegem 
els mots”. És una exposició de 50 paraules catalanes 
que amb el pas dels anys s’han anat perdent en contra 
d’adoptar-ne d’altres que s’acosten més al castellà.

Durant la inauguració, va venir de convidada especial la 
Maria Mercè Roca. Ella és l’actual degana de la Institució 
de les Lletres Catalanes, una estudiosa de la nostra 
llengua. Ha estat professora de català, vicepresidenta pel 
Principat de l’Associació d’Escriptors en Llengua Catalana 
i autora d’un munt de novel·les exitoses i premiades. 

Roca ens explicava la importància d’utilitzar el català 
sempre, amb tothom i a tota hora, perquè només així 
podem fer que el català sigui necessari per viure a 
Catalunya, i només així, fent la llengua necessària,  els 
nouvinguts i d’altres de no tan nous es poden veure 
obligats a aprendre-la i a utilitzar-la, i només així, a poc a 
poc, totes les estadístiques negatives poden començar a 
revertir-se. 

Maria Mercè Roca va posar l’accent especialment en 
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el jovent. El jovent, que és el futur, és qui més 
exposat està a l’ús del castellà i qui potser té 
menys consciència de llengua. Una estadística 
de Plataforma per la Llengua de l’any 2018 
deia que l’ús habitual del català entre els joves 
a la zona més poblada del país era només del 
19,6%, quan deu anys enrere (any 2008) l’ús del 
català entre els joves era del 32,6%. 

Aquesta estadística és demolidora i demostra 
clarament que és urgent començar a actuar des 
d’ara mateix i en tots els àmbits de la nostra 
vida. Tenim la llengua a l’hospital i per salvar-la 
ens necessitem a tots. Sempre, amb tot allò que 
fem i amb tota persona que ens relacionem, cal 
tenir consciència de llengua.

Des del Consell de la República estem molt 
satisfets de la feina feta i de com va anar la 
jornada. La inauguració del mural va ser un 
èxit rotund, amb bona predisposició i atenció, 
així que ens agradaria donar les gràcies a totes 
aquelles persones que van assistir-hi, a totes les 
que ens van ajudar, a l’Ajuntament, a les autores 
del mural i sobretot, sobretot, a totes aquelles 
persones que es neguen i es negaran a deixar 
morir el català.
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ONCOLLIGA ANGLÈS

CORRE  PER LES MAMES

La cursa solidària “Corre per les mames”, organitzada 
per la Fundació Oncolliga Girona amb motiu del Dia 
Mundial del Càncer de Mama va mobilitzar més de 6.000 
participants. 

La iniciativa, que es va celebrar simultàniament a vint-
i-quatre punts diferents de les comarques gironines, va 
reunir participants de totes les edats, des de joves fins a 
gent gran, famílies amb nens petits i persones que varen 
voler participar-hi acompanyats per la seva mascota. Una 
nova demostració de la capacitat de convocatòria que 
l’Oncolliga té al territori gironí gràcies a la feina que duen 
a terme les seves delegacions locals.

Corre per les mames és una iniciativa que va néixer l’any 
2020 en el context de la pandèmia, amb l’objectiu de 
donar visibilitat a la lluita contra el càncer de mama i 
obtenir fons per sostenir els serveis d’ajuda a les afectades 
que ofereix l’Oncolliga a través del programa “Guapes i 
valentes”: banc de perruques, suport psicològic, drenatge 
limfàtic, marxa nòrdica i estètica oncològica. 

Tant en la primera edició com en la segona, l’any passat, 
la cursa va tenir un format “virtual”, és a dir, que no hi 
havia un punt de sortida ni un recorregut marcat, sinó 
que els participants feien una cursa o caminada en petits 
grups bombolla per itineraris del seu entorn, amb la 
samarreta de l’esdeveniment.

En aquesta tercera convocatòria, per primera vegada, la 
cursa ha estat 100% presencial. Els participants podien 
triar entre un total de 24 punts diferents per fer un 
recorregut circular de 5km o 10km corrent o caminant, 
en poblacions on hi ha delegació local d’Oncolliga.

Les poblacions on hi ha hagut més participació han estat 
Santa Coloma de Farners (707), Amer (580) i Sant Feliu 
de Guíxols (452), mentre que poblacions més petites, 
com Cervià, Ribes de Freser o Cabanes, han aconseguit 
reunir al voltant d’un centenar de participants.

A Anglès es van inscriure 289 persones. El dijous i 
divendres es van repartir les samarretes a la Biblioteca.

La sortida, el diumenge 23 d’octubre, es va fer a les 
9 del matí des del pavelló. Enguany, la ruta  va passar 
majoritàriament pel terme municipal de la Cellera de Ter.  
A mig camí vam trobar dos avituallaments. 

Des d’aquí, l’agraïment a tots els col.laboradors i 
participants i el desig de retrobar-nos l’any vinent.
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TALLER D’ALIMENTACIÓ SALUDABLE

Amb motiu de la XI Setmana catalana de la prevenció 
del càncer el dimecres 5 d’octubre de 2022, a Anglès, 
s’organitzà el “Taller d’alimentació saludable” a càrrec de 
la dietista i nutricionista Cristina Mas, a la Sala Fontbernat, 
amb l’assistència d’una trentena de persones.  

Aquesta va ser una de les moltes activitats que es van 
realitzar a tota Catalunya sota el lema Menja sa i mou-te! 
(i el #menjasaimoute22). 

Una setmana que organitzen, anualment, la FECEC 
Junts contra el càncer i la Fundació Oncolliga Girona – 
Lliga catalana d’ajuda al malalt de càncer per difondre 
les recomanacions del Codi europeu contra el càncer, 
com és la importància d’augmentar el consum diari i la 
varietat de vegetals, llegums, cereals integrals i fruites, 
així com practicar activitat física d’intensitat moderada i 
de manera regular, entre d’altres.



36

Anglès es mou
Espai Entitats

CLUB WATERPOLO ANGLÈS

A l’acabament de la temporada 2021-2022 hem pogut 
celebrar com cal els nostres 25 anys, amb una gran festa 
a la qual no va faltar de res:

Partit de waterpolo pares/mares contra els seus peques, 
tirada de síndries (espectacular i divertida), sopar de 
germanor amb pastís inclòs… tot seguit vam fer entrega 
d’obsequis a tots els nostres waterpolistes i ball amb el 
DJ Guille.

A l´estiu vam organitzar un Casal, sis setmanes amb un 
munt d´activitats diverses, per a totes les edats:

Demostració d´Agility @mircatpark_resortcani (Laia 
Planes), sortida a la platja, visita a la Fundació Mona, 
excursió a l´hípica la Crinera, sortida al WaterWorld de 
Lloret de Mar, ens va visitar la influencer @annersite amb 
un taller de maquillatge i una xerrada sobre què implica 
treballar amb les xarxes socials, vam fer un Escape 
Room, moltes activitats més i per descomptat, cada dia 
amb l´estiu tant calorós que vam tenir, la classe teòrica 
de natació i waterpolo. La nostra idea és l´estiu que ve, 
tornar-ho a organitzar i poder comptar amb tots els nens i 
nenes que vulguin, practiquin o no, el waterpolo.

Tot això, gràcies als nostres entrenadors Adrià Comajoan, 
Pol Bassà, Pol Zamora i David Codina, sense ells aquest 
projecte no hauria estat possible, a més a més, de portar 
la gran feina d´entrenadors al Club Waterpolo Anglès, 
també han dut a terme juntament amb l´Ariadna, l´Anna 
en Jordi i en Martí, el Casal. Moltes gràcies a tots!.

D´altra banda tenim nova Junta, Marc Zamora com 
a president i Sebastià, David, Manel, Elena, Patrícia i 
Consol.

Actualment, tenim en competició quatre equips: absoluts 
masculí, cadet masculí, cadet femení i infantils mixte, tots 
ells estan fent uns entrenaments efectius i de mica en 
mica, agafem lloc a la lliga Catalana.

Per descomptat, els pares i mares tenen un paper 
fonamental, ens donen suport i ens ajuden en tot moment, 
per la qual cosa estem molt contents de la trajectòria que 
anem agafant i volem agrair a tothom el fet de confiar en 
nosaltres. 

waterpoloangles.com  @waterpoloangles 

MOLT BONES FESTES A TOTHOM!!!!!!!
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COWBOYS DE LA SELVA

El 27 de novembre passat es va celebrar l’Assemblea 
General Ordinària de l’Associació de Rutes Eqüestres 
Cowboys de la Selva. A destacar, els canvis de membres 
de la Junta Directiva i la planificació del calendari de 
rutes eqüestres 2023. Tot això exposat a la renovada web 
www.cowboysdelaselva.cat . 

Aquest 2022 s’han portat a terme dues accions socials 
de rellevància relacionades amb el turisme eqüestre: 

1. Amb l’Ajuntament d’Anglès i la plataforma de 
geoguiatge Natura Local s’ha establert l’Itinerari 
Eqüestre del municipi. Un atractiu turístic i esportiu 
per potenciar tots els àmbits i activitats del poble. El 
recorregut de 20 km es pot realitzar en cavall, btt o a 
peu descarregant el track gps. 

2. Juntament amb la Federació Hípica Catalana i les 
tres associacions de turisme eqüestre federades 
(Amac, Cowboys de la Selva i Llampecs del Llémena) 
s’ha organitzat l’Equitrobada 2022,un esdeveniment 
de turisme eqüestre a nivell de País. 

Desitjar a tots els anglesencs Bon Nadal i Bones Festes 

La Junta Directiva
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La Unió Remences el mes d’octubre va canviar el 
president, en Nardi va deixar el càrrec i s’ha incorporat 
com a nou president de l’entitat en Sergi Gonzalez. 

Volem agrair des d’aquestes línies la feina d’en 
Nardi tot aquest temps.

En Sergi ha agafat el càrrec amb molta il·lusió i amb 
els companys i companyes de Junta Directiva seguiran 
treballant per tal que el nostre club gaudeixi d’una 
bona salut esportiva, econòmica i social.

El Remences intenta anar mes enllà de la temporada 
esportiva amb les lligues i entrenaments de forma 
regular durant el curs escolar,  ara que ens trobem a 
les portes festes de Nadal em organitzat el Campus de 
Nadal de la Unió Remences que es portarà a terme al 
camp municipal d’Amer els dies 22,23,27,28,29 i 30 
de desembre 2022 i 2,3,4 i 5 de gener de 2023 de 9 
a 13h.

El Campus està organitzat per la Unió Remences i 
gestionat per Academy Total Football amb el suport de 
l’Ajuntament d’Amer.

El campus es obert a tothom tant als esportistes del 
club com a jugadors/es que no pertanyen a la Unió 
Remences.

L’objectiu del campus és que durant aquest nadal, a 
través de les tasques de millora i perfeccionament 
que proposem des de l’Academy Total Football, els 
nens i nenes participants gaudeixin del futbol i de les 
moltes altres activitats que portarem a terme com 
tornejos interns, activitats competitives de precisió i 
d’habilitat amb premis, jocs cooperatius i de cohesió i 
moltes coses més. 

Per aconseguir-ho els entrenadors/es planificaran 
els entrenaments per poder combinar un bon 
aprenentatge amb la diversió del nen/a durant les 
sessions.

Els entrenadors/es que ens acompanyaran durant el 
campus, son monitors/es qualificats amb experiència 
al món del futbol base i la gran majoria entrenadors/
es de la Unió Remences.

Animem a tots els nens, nens, nois i noies que els hi agradi 
el futbol i l’esport que s’apuntin el Campus de futbol de 
Nadal de la Unió Remences...s’ho passaran d’allò més bé, 
practicaran esport, aprendran futbol en un entorn agradable 
i faran amics.

Per més informació: 681.177.077 

Des de la Unió Remences us desitgem un Molt Bon Nadal, un 
Feliç Any 2023 i Molta salut per tothom!!!

Sergi Gonzalez
President de AE Unió Remences

#somremences

AE UNIÓ REMENCES – CAMPUS DE FUTBOL DE NADAL
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CLUB BÀSQUET ANGLÈS

El matí del  dissabte 4 de desembre vàrem tornar a tenir tres equips 
competint  després de molt de temps amb un sol equip.

Donem les gràcies a tots els nens, nenes, pares i mares que ho han 
fet possible.

Després d’aquests dos anys de pandèmia  tornem a organitzar el 
casal de Nadal  per a nens i nenes des de P4 fins a 12 anys.

Us hi esperem!!!!!

Pre Mini Mixte. Fotos: Natàlia Daimiel Escoleta. Foto: Sergi Lasheras

Pre Infantil Mixte. Fotos: Natàlia Daimiel
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CARITAS

Quan em van demanar de fer un escrit com a voluntària 
de Càritas, vaig dubtar perquè no sabia ben bé que havia 
de explicar i perquè molta gent ha estat voluntària alguna 
vegada  a la seva vida i moltes vegades sense saber-ho 
i en àmbits molt diferents ( socials, culturals, esportius 
etc).

Però després vaig dir que sí, perquè hi vaig veure 
l’oportunitat de posar en relleu l’acció de tantes persones 
que intentem treballar per tenir un món millor, més humà 
i sense tantes diferencies socials.

El primer que em vaig plantejar va ser ”que s’entén per 
aquesta paraula (voluntària)?” ara tan de moda i que 
al cap i a la fi defineix a una sèrie de persones que han 
existit sempre de manera anònima i que ara amb aquest 
afany de voler posar lleis per a tot se’ns exigeix una sèrie 
de coses que moltes vegades fan molt més feixuga la 
nostra tasca

El voluntariat és el conjunt de persones que dediquen una 
part del seu temps lliure a realitzar una acció al servei 
dels altres o de la comunitat en general, sense esperar 
res a canvi. 

El voluntariat és  Solidaritat i és Acció i ha de ser una 
acció organitzada,i per tant requereix d’associacions o 
fundacions on actuar. 

Quan i per què em vaig fer voluntària?

Quan no ho sé, perquè jo diria que jo i els meus germans 
ho vam mamar des de molt petits. Érem sis germans, el 
pare era l’únic que portava diners a casa, si és podia dir 
així perquè la feina de petit pagès era i és una feina força 
ingrata, quan no es mort un vedell, una pedregada et fa 
malbé la collita.

La mare treballava molt, sempre tenia feina però sobretot 
ens inculcava els valors, i ens ho demostrava amb el seu 
exemple.

Deia “Sempre heu d’ajudar en el que pugueu als que ho 
necessiten més que vosaltres.”

La veritat és que diners no n’hi havia, però vam tenir una 
infància i adolescència  feliç perquè ens estimàvem i de 
tot en fèiem una festa. I principalment teníem una casa 
oberta a tothom.

I el segon principi de la mare era “no demaneu res a ningú 
sinó us és del tot imprescindible.” 

Quan vaig tenir 9 anys, gràcies a una monja (voluntària 
sense saber-ho ) vaig aconseguir una beca, per anar a un 
internat i poder estudiar i això em va canviar la vida i la 
dels meus germans .

Els voluntaris que he trobat a la vida  són els que han 
crear en mi aquestes ganes d’ajudar, primer col·laborant 
en diverses entitats, casals d‘estiu, grups de teatre i 
altres activitats que anaven apareixent.

Vaig entrar al grup de voluntaris d’Anglès el 1999, de la 
mà d’una mestra jubilada que feia una tasca molt bona 
d’acompanyament als pocs immigrants del moment 
sobretot dones, que em va “contractar” per ensenyar 
català als nouvinguts tan d’Espanya com de l’estranger.

Això d’ensenyar em va engrescar  perquè era una activitat 
que coneixia, (encara que fos en una matèria molt 
diferent). 

Era una tasca  molt engrescadora perquè hi havia gent 
de moltes nacionalitats i vam aconseguir canviar petites 
coses (que en aquell moment eren molt grans), com 
ara que sense importar la procedència (Marroc, Índia, 
Hondures,Ucraïna...) els alumnes es parlessin  al carrer, 
fora de classe.

Érem forces voluntàries i ateníem prop d’un centenar de 
persones només a les classes.

Els bons temps es van acabar. Les voluntàries es van fer 
grans , no hi va haver relleu.

Els alumnes ja alfabetitzats van passar al Consorci de 
Normalització Lingüística i vam deixar de fer els altres 
serveis (acompanyament, portar malalts al metge, visitar 
gent gran...).
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Finalment vam quedar només 3 voluntàries amb 40 
alumnes. Davant de tota la paperassa que havíem de fer, 
vam decidir dissoldre  l’associació de voluntaris, i ens 
vam passar a Càritas.

I ara a Càritas treballo molt a gust amb els altres voluntaris 
en 7 grups de TALC (taller d’acollida lingüística i cultural), 
on més que ensenyar català ensenyem a llegir i a escriure 
a gent que no ha pogut anar mai a escola. I encara que 
estic en contacte amb els altres projectes de Caritas d’ 
Anglès i que valoro la gran feina de la secció d’aliments, 
no serveixo per col·laborar-hi perquè sovint recordo la 
segona premissa de la mare. Sobretot jo no soc qui per 
jutjar.

Valoro molt la companya que dedica moltes hores a fer 
conversa i lectura amb un gran grup de dones que ara 
s’ha ampliat amb l’ajuda dels voluntaris del Consell per 
la República.

Trobo molt interessant el projecte “Grans Moments”( 
que es porta a terme amb alumnes de l’institut i el 
Centre de dia), el de costura ( per aprendre a fer petits 
arranjaments), el de reforç escolar però de moment amb 
el TALC ja en tinc prou.

Al llarg d’aquests anys he comprovat que el que he dit 
abans “de que el voluntari donava sense esperar res 
a canvi” no és veritat. Donem però esperem suport 
principalment dels Ajuntaments i Generalitat. No volem 
ser mà d’obra barata, volem que es reconegui la feina 
feta,  perquè al cap i a la fi, fem amb molt de gust una 
tasca que els correspondria a ells. Al llarg d’aquest anys 
he rebut molt més del que he donat, normalment són 
persones molt agraïdes .

Estàs contenta quan veus que no han de signar amb una 
creu i saben reconèixer el seu nom escrit , poden llegir el 
que signen, aprenen a calcular quan costarà la compra 
que han de fer etc.

I t’enfades quan no aconsegueixes que s’integrin o que 
encara deixin de fer coses pel fet de no voler anar junts 
homes i dones, però malgrat tot no els hi hem de donar tot 
fet, hem d’estar d’igual a igual. Tots , acollidors i acollits 
tenim drets i deures que s’haurien de respectar.

Moltes vegades ho engegaries tot a rodar, principalment 
per les dificultats econòmiques o burocràtiques, però 
cada dia torna a sortir el sol i els núvols s’aparten.

Penso que la feina de tots els voluntaris ( i a Anglès n’hi 
ha molts) aporta no un gra sinó un bon grapat de sorra a 
millorar el món i les relacions entre els diferents costums 
i cultures. 

Hi ha moltes persones amb qui ens toca compartir el 
nostre país i ja que s’han vist obligats a marxar del seu, 
volem que el sentin com a propi.

I per acabar donar-vos les gràcies a tots, als comerços 
col·laboradors, voluntaris i participants, en nom de 
Càritas, per la vostra gran i generosa aportació al Banc 
dels aliments, en els dies del Gran Recapte. Moltes 
gràcies.

I ara que aviat serà Nadal, temps en que tots ens sentim 
més solidaris, m’agradaria engrescar-vos a que sigueu 
voluntaris (en l’àmbit que sigui) . 

Hi ha molta feina a fer i junts ho podem aconseguir.

Ànims a tots els voluntaris i endavant amb la vostra feina. 

Bones festes a tothom! 

Una de tantes voluntàries
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Durant aquests anys de pandèmia, hem hagut de fer 
canvis en el funcionament del centre, però de mica en 
mica anem recuperant la dinàmica del centre i amb això 
les activitats de la vida diària, on potenciem i mantenim 
les habilitats i autonomia dels usuaris.

En el nostre centre l’hora de dinar és un moment on 
tothom col·labora parant i desparant taula ajudant-los a 
mantenir la forma física. Hem recuperat el fet de poder 
seure tots més junts, servir-se un mateix el menjar, poder 
preparar alguns dels àpats com ara l’amanida o les plates 
amb el pa i deixar de banda les distàncies de seguretat. 
També hem activat els tallers de cuina on tothom pot 
participar en la mateixa vegada sense restriccions.

Així mateix, hem recuperat les trobades amb els joves de 
l’institut Rafael Campalans on participem amb el projecte 
Grans Moments juntament amb Càritas. Els estudiants 
venen dos dies a la setmana i compartim moltes històries, 
vivències i activitats! Ens encanta rebre visites dels més 
joves i poder petar la xerrada una estona. A més a més 
d’aquest projecte col·laborem amb la comunitat del poble 
com ara amb la llar d’infants, les escoles i la biblioteca.

Les activitats amb voluntaris també es van veure 
afectades per la pandèmia, però ja hem recuperat aquesta 
dinàmica. Actualment, amb la col·laboració de Càritas, 
tenim dues voluntàries. Una d’elles ve cada quinze dies 
i ens acompanya una estona a passejar pels voltants del 
centre, és una activitat que els hi agrada molt fer, ja que 
mantenen la seva activitat física i poden sortir una mica 
de les rutines diàries. L’altra voluntària ve a fer-nos tallers 
de cuina, vam començar ara a l’octubre fent panellets i de 
cara a Nadal farem galetes de canyella.

Una altra activitat que es feia al centre de dia, era fer 
sortides als mercats de la vora i estem molt contents de 
poder tornar-hi. En aquestes sortides aprofitem i comprem 
productes de proximitat per fer els nostres tallers de cuina 
o simplement fem un tomb per les zones on havien voltat 
de petits.

En el nostre centre de dia, els festius més significatius 
com ara Setmana Santa, Nadal o les festes del Remei 
celebrem una missa. Una de les més dinàmiques que 
vam cancel·lar per la pandèmia. 

Uns mesos enrere vam activar de nou les misses i ho vam 
fer amb la festa del Remei, la patrona del poble d’Anglès. 
La següent que fem és el 27/12/22 a les 10:30 h.

Pel que fa a la implicació i participació de les famílies 
dins del centre, ja hem pogut recuperar les assemblees, 
les visites i les festes presencials. Vam poder celebrar la 
festa de primavera amb les famílies i poder veure la il·lusió 
de tots en entrar al centre i estar tots junts, compartint 
moments i somriures. Ara el 23/12/22 celebrem el Nadal 
al centre amb totes les famílies, on cantarem nadales i 
sortejarem dues magnífiques paneres on els productes 
van ser aportats pels mateixos usuaris 

Sens dubte, aquest 2022 ha sigut un any de reactivació 
d’activitats dins del centre i amb la comunitat, així que 
fem un balanç molt positiu. De totes maneres no hem 
d’abaixar el cap, la Covid-19 segueix entre nosaltres i això 
fa que encara hem de seguir algunes mesures per evitar 
el risc de contagis. No ens podem oblidar de tot l’esforç, 
implicació i compromís per part de totes les treballadores, 
usuaris i familiars, vull aprofitar aquestes últimes línies 
per agrair a tothom tot pel que hem aconseguit després 
d’uns anys tan difícils i desitjar-vos Bones Festes a tots de 
part de tot l’equip i usuaris del centre de dia Molí de Cuc.

Ariadna Cervelló Llanes
Directora del Centre de dia “El Molí de Cuc”

CENTRE DE DIA MOLÍ DE CUC - UNA MICA DE BALANÇ
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DONANTS DE SANG

Aprofitant l’oportunitat de poder, mitjançant el Butlletí, 
donar-vos les gràcies a tots i a totes, els que en un 
moment o altre, vau venir a donar sang el proppassat dia 
23 de novembre. Gràcies... moltes gràcies. No defalliu i 
continueu fent-ho sempre que us sigui possible. Voldria 
demanar disculpes a tots els que van passar, i per culpa 
de les llargues cues no van poder donar per no poder 
esperar tanta estona. Esperem que un altre dia, tornin. 
També gràcies per tots vosaltres. També agrair i molt, 
la paciència i bona voluntat a tots aquells que van amb 
molt bona disposició, les hores d’espera. Diu molt de la 
gent del poble i dels donants.

I cal recordar al Banc de Sang que no és excusa, dir-
nos «ÉS QUE NO HI HA PROU PERSONAL». Són ells els 
primers interessats en què hi hagi una alta participació 
per tant son ells els qui han de posar els mitjans per 

TAULA DE LA GENT GRAN

El municipi d’Anglès compta amb una comissió de treball 
que es dedica específicament a treballar aspectes sobre 
la gent gran, la formen diferents professionals que 
treballen directament amb el col·lectiu i també persones 
que formen part del teixit associatiu. 

La principal tasca que desenvolupa aquest equip és 
analitzar necessitats i donar respostes concretes, fruit 
d’aquestes trobades s’oferirà durant l’inici del 2023 un 
seguit de xerrades per tal d’optar a un espai on trobar 
informació fiable i atractiva per la gent de més de 65 
anys o familiars que es vulguin informar dels diferents 
temes proposats, en breu podreu consultar tota l’oferta 
de xerrades tant a les xarxes socials com a la biblioteca 
, cartelleres i CAP. Serà un espai on es podrà compartir 
amb els diferents ponents punts de vista, dubtes i establir 
així un diàleg on poder interactuar, els actes es faran tots 
durant els dimecres de gener a març a la biblioteca i 
seran gratuïts, cal inscripció prèvia, tan sols cal anar a la 
biblioteca. 

Cada sessió estarà conduïda per diferents professionals 
(metges i infermeres del Cap, directora del centre de 
dia, mossos esquadra, regidora de benestar social, 
televida….) al final de cada xerrada es farà un piscolabis 
per tal d’oferir un espai on establir vincles i tenir un temps 
per compartir entre tots els assistents. 

Com a cloenda la darrera sessió programada pel 15 de 

març hi haurà “el cafè amb la regidora” on podeu venir 
i compartir amb la vostra regidora una estona per tal 
d’establir un espai de diàleg on expressar necessitats 
i propostes que tingueu amb l’objectiu de millorar el 
municipi i poder fer polítiques socials que responguin a 
les necessitats del col.lectiu de la gent gran.

tal de solucionar aquest problema, per tal de no avorrir 
ni decebre. El donant no s’ho mereix.Per part nostra, ja 
hem fet arribar la queixa i la nostra decepció per aquest 
fet. Estem molt contents per la participació de les dues 
escoles i l’Institut, en les donacions que s’han fet durant 
aquest any. Uns alumnes que amb ganes d’ajudar i 
conèixer cada dia més el procés de la donació, i que ens 
ajuden amb la promoció i la seva presencia en el lloc i el 
dia de la donació. 

Gràcies a l’equip de govern i a la junta del Casal de la 
Gent Gran per cedir el local, espaiós, net, còmoda i molt 
agradable. Moltes Gràcies i esperem poder continuar 
utilitzant-lo. I un recordatori: ES NECESSITEN 1.000 
BOSSES DE SANG DIÀRIES PER PODER ARRIBAR A TOTS 
ELS HOSPITALS DE CATALUNYA. SEMPRE  QUE PUGUIS 
DONA EL MILLOR QUE TENS ... LA SANG NO ES POT 
FABRICAR I POT SALVAR UNES VIDES.

Els Delegats d’Anglès
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ASSOCIACIÓ CULTURAL VÀLVULA 9102

La segona edició del BUG va comptar amb una bona 
participació tant de públic local com forani que es va 
apropar a la sala polivalent de la Burés per veure i escoltar 
les propostes musicals més avançades del moment.

Va ser una nit freda de novembre, però la temperatura va 
pujar ràpidament dins la sala amb la proposta descarada 
i trencadora de NEISHA, que va fer tremolar la sala durant 
la primera hora de festival. A continuació, el productor i DJ 
barceloní ETM, va presentar la seva proposta en un directe 
que va brillar amb els seus temes més mítics. Amb la sala 
absorbida pels ritmes accelerats, el DJ banyolí HEADBIRDS 
va regalar-nos una sessió memorable del techno més selecte 
a 140 bpm. Paral·lelament, l’estudi de recerca PLAYMODES 
va posar-se als comandaments visuals per “hackejar” les 
retines dels presents.

La nit havia estat memorable fins al moment i encara 
faltaven dues actuacions: VERUSHKA SIRIT va fer bullir la 
sala amb la seva energia sobre l’escenari i BUG SOUNDS va 
ser l’encarregat de tancar la nit amb una sessió nostàlgica 
que va deixar a tothom amb un gran record després de vuit 
hores sense parar.

En aquesta segona edició, el BUG va recuperar les 
sensacions ja llunyanes de la primera edició del 2019 amb 
un públic que va vibrar en tot moment.

Des de l’associació, volem donar-vos les gràcies per l’energia 
i per donar suport a aquest projecte. Gràcies també a tots i 
totes les artistes per deixar-se enredar i posar la màgia i el 
talent sobre l’escenari. I gràcies a tothom que ens ha ajudat 
a fer possible aquesta segona edició del BUG.

Fins aviat!



Anglès es mou

45

Gent d’Anglès

CELEBRACIÓ NASCUTS EL 1973

Al 2023 la Quinta del 73 d’Anglès complim 50 anys.  
Estem organitzant una trobada de tots els nascuts al 
1973, del municipi i rodalies, que vàrem compartir 
les dues escoles de primària del poble. L’Ajuntament 
d’Anglès ens ha facilitat les coses al donar-nos 
l’oportunitat de fer-ne difusió a través d’aquest 
article i del cartell a les seves xarxes socials. Moltes 
i moltes gràcies !!! 

La comissió organitzadora d’aquest esdeveniment 
ha creat un grup de Whatsapp per anar afegint totes 
les persones que els hi fagi il·lusió celebrar els seus 
50 anys amb tota la Quinta del 73. Entre uns i altres 
anem contactant amb totes aquelles i aquells que hi 
tenim relació o que fa temps que has perdut la pista 
però que el pots localitzar. Lo important és contactar 
d’una manera o altre a través del boca a boca o per 
les xarxes socials i que tots plegats poguem celebrar 
aquesta trobada. 

La celebració dels 50 anys consisteix en un dinar 
de germanor en un espai i lloc concret a mitjans 
d’any 2023. S’ha començat a organitzar amb temps 
per tal d’anar lligant tot el que comporta aquest 
esdeveniment. Hi han bones propostes i algunes 
sorpreses que la comissió organitzadora ho anirà 
treballant i compartint amb tots els interessats i 
membres del grup de Whatsapp. 

Per acabar, totes i tots, que feu 50 anys no us perdeu 
aquesta gran trobada. Animeu-vos que ho celebrarem 
junts sí o sí !! 

Desitjar a tohom que passeu un Bon Nadal i unes 
Bones Festes !

REGAL DE LA LLEVA DEL 47

Des de fa gairebé 25 anys, una colla d’anglesencs 
nats el 1947 es reuneixen periòdicament per fer 
activitats, un de les quals és una trobada i celebració 
a la Burés. 

En agraïment a l’acollida rebuda els darrers anys, avui 
han regalat una barbacoa feta en col·laboració amb 
la planxisteria Pla d’Avall i que estarà a disposició de 
totes les entitats del poble.

 Moltes gràcies!
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ADRIÀ LUQUE, CAMPIÓ DE CATALUNYA

Felicitem a l’Adrià Luque per la seva victòria en la prova 
dels 1500 metres lliures del Campionat de Catalunya 
infantil i júnior. El nedador anglesenc del GEiEG va 
competir en aquesta prova la setmana passa en la fase I 
del campionat. Avui, després d’esperar els resultats dels 
nedadors de la fase II, la seva ha estat la millor marca fet 
que li ha donat la medalla d’or.

Enhorabona per aquest èxit.

LUCÍA BARBECHO, PREMI DE POESIA

Des de l’equip de govern felicitem a l’anglesenca Lucía 
Barbecho, guanyadora del primer premi de poesia infantil 
dels Jocs Florals Rurals de Catalunya amb el poema: “La 
meva vida, el meu poble”, que tot seguit us compartim:

Espanya pots estimar
però jo sempre seré català,

la meva vida, la meva llengua
m’ha ensenyat a respectar.

La meva llengua és bella com la natura,
 i vella com els castells.

I cada dia hi ha més gent
que es sent com jo, presoner.

El meu poblet és petit,
i els boscos i els carrers són antics.

I això, alguns molesta
però per mi, el fa bonic.

Tot això m’agrada
però tothom comença a criticar,

ja no sé què pensar. 
Soc català? Sí! soc català!

Però hem d’aprendre a respectar.

Enhorabona Lucía!

ANIOL BOSCH, PREMI TREBALL FINAL DE GRAU

L’anglesenc Aniol Bosch ha esta guardonat amb un dels 
premi als millors treballs final de Grau en Enginyeria en 
Tecnologies Industrials i el Màster d’Enginyeria Industrial 
de la Universitat de Girona pel seu treball de màster 
“Disseny i fabricació d’una màquina de fabricació de 
pròtesis mèdiques tubulars”. 

Des de l’equip de govern volem donar l’enhorabona a 
l’Aniol i a la resta de premiats per aquest reconeixement.
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NAIXEMENTS

09.10.22 Mariam El Haddouchi Manouach, fill de Hamid i Hayat

23.10.22 Marwa Afantrouss, filla de Ahmed i Samira

27.10.22 Álex Vilardell Serrano, fill de Josep Maria i Yolanda

30.10.22 Kai Caparros Moreno, fill de Jonatan i Anna

04.11.22 Nabae Benaguida, filla de Said i Soukaina

                                    

MATRIMONIS

25.11.22 Mercè Peris Ramos i Pedro Maqueda Montero

         

DEFUNCIONS

30.10.22 Khalika Afantrouss, 41 anys 

15.11.22 Pere Méndez Gambín, 88 anys

28.11.22 Alfred Barnada Janer, 88 anys

04.12.22 Enric Parés Ciurana, 94 anys

06.12.22 Josep Pont Feixas, 92 anys

PARC DE SALUT

L’ exercici físic és necessari per mantenir una bona salut , tant física com emocional. 

Al parc del Canyo i a la zona del parc de salut hi ha activitats dirigides de manera regular per tal de manenit els cos i 
la ment en bon funcionament.

Felicitem a tota la colla d’esportistes que ja participen d’aquesta activitat i us animen a participar-hi!

Estadística




